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Sponsor Główny Klubu Koszykówki Włocławek S.A.

Sponsorem Głównym Klubu jest

Koszykówka to mecze, punkty zdobyte, stracone. Spektakularne 
akcje, widowiskowe zagrania, emocje, taktyka, zaangażowanie. Ale 
koszykówka to nie tylko zautomatyzowane rzucanie piłki do kosza, 
wyćwiczone latami pracy. 

To także wszystko to, co dzieje się dookoła. Akcje charytatywne, 
akcje społeczne, eventy marketingowe i promocyjne. Grudzień to 
taki czas, w którym tego typu działania klub intensyfikuje. 

Już za dwa dni ANWILOWY Turniej Mikołajkowy z udziałem dzieci 
ze szkół podstawowych, tutaj na parkiecie Hali Mistrzów. W grud-
niu odwiedzimy również jedną z placówek spoza naszego miasta, 
aby przeprowadzić profesjonalny trening z udziałem koszykarzy. 
Święta Bożego Narodzenia to również czas, w którym w sposób 
szczególny pamięta się o drugim człowieku, więc podczas i między 
spotkaniami nie zabraknie licytacji oraz wsparcia zbiórek na rzecz 
osób potrzebujących. 

Dodatkowo, dziś na meczu koszykarzom towarzyszyć będzie eskor-
ta dzieci pracowników firmy ANWIL S.A., a tuż przed starciem 
zawodnicy obu drużyn zrobią sobie wspólne zdjęcie z dziećmi  
w ramach inicjatywy Europejskiego Tygodnia Olimpiad Specjalnych. 

I wreszcie akcja-kontynuacja projektu „Drużyna 30-lecia”, prze-
kształcona w ideę „ESENcja Drużyny”, czyli obecność Gerroda 
Hendersona w Hali Mistrzów! Niegdyś rozpalał wyobraźnię swoimi 
zagraniami na parkiecie, dziś zjawi się tutaj, aby zostać uhonoro-
wanym i spotkać się z Wami. Więc już teraz zapraszam wszyst-
kich fanów po starciu z lublinianami do sklepu Fan Corner, gdzie 
uśmiechnięty Gerrod spędzi z Wami trochę czasu. Bo koszykówka 
to nie tylko mecz.

Zadanie Współfinansowane 
ze Środków Gminy Miasta 

WŁOCŁAWEK
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Michał Fałkowski
Media Manager

Dzieje się!
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SEBASTIAN FALKOWSKI: W skali od 1 do 10, jak 
ciężki był październik? Ten maraton meczów był 
szalony. 
PHIL GREENE IV: Faktycznie, to był trudny mie-
siąc. Sporo spotkań i jednocześnie mało czasu na 
regenerację. Jeśli mam wybrać liczbę to… dam 
siódemkę. 

Wracam do października, bo mimo trudów wyglą-
dałeś nieźle. Przed sezonem mówiłeś, że chcesz 
zbudować bardzo wysoką formę. Chyba się udało…
- Wszystko dzięki naszemu sztabowi. Nie boję 
się powiedzieć, że jest jednym z najlepszych, jaki 
miałem w życiu. Czuję się naprawdę bardzo do-
brze pod względem fizycznym.
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Phil Greene IV

Bądź EKO!
Fotowoltaika
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601 300 722

SALON FIRMOWY

r
ek

la
m

a



TE
AM

 S
EZ

ON
 2

02
2/

20
23

 N
R 

4
wywiad

Drużyna przechodziła przez mały kryzys. Był moment,  
w którym ktoś powiedział: „No dobrze, gramy nieźle, 
walczymy do ostatnich sekund, ale trzeba zacząć gro-
madzić zwycięstwa”?
- Wszyscy byli nakręceni na wygrywanie. Tylko o tym my-
ślimy od początku sezonu. Wystarczy spojrzeć na nasze 
twarze w trakcie meczów. Przegrywaliśmy przez jedno, 
czasem dwa posiadania. Byliśmy przekonani, że jeśli 
poprawimy pewne detale i nadal będziemy grać twardo, 
zwycięstwa przyjdą. Tak się też stało! 

Jak opisałbyś swoje poczynania w FIBA Europe Cup?
- Myślę, że w europejskich pucharach radziłem sobie nie-
źle. Byłem skuteczny, grałem twardo, z dużą energią. To 
ostatnie jest bardzo ważne - moim zdaniem kiedy koszy-
karz wychodzi na parkiet z odpowiednią energią, dużym 
zaangażowaniem, dobre rzeczy przychodzą naturalnie. 

Zaangażowanie, słowo klucz. Po jednej porażce powie-
działeś, że prawdopodobnie nie będziesz mógł zasnąć. 
Mocno to na Ciebie działa. 
- Tak było. Jedyne na czym się skupiam, to wygrywanie. 
Tak długo jak zwyciężasz, puzzle układają się właściwie. 
Kiedy drużyna wygrywa, to wszyscy są szczęśliwi. 

Patrząc z zewnątrz wygląda na to, że atmosfera we-
wnątrz ekipy jest więcej niż niezła. Mylę się?

-  Jesteśmy jak grupa dobrych znajomych, którzy pracują 
na realizację jednego, wspólnego celu. Skupiamy się na 
tym, żeby wykorzystywać szanse, które pojawiają się na 
naszej drodze. Robota musi być zrobiona!

Chciałbym poruszyć temat Lee. Jak się czułeś, kiedy do-
łączył do zespołu? Gracie na tej samej pozycji, co mogło 
oznaczać zmianę twojej roli.
- Transfer Lee to świetna sprawa. Potrzebowaliśmy ko-
goś jak on. Potrafi wykreować nam pozycję, a jeśli trzeba 
trafia seriami. Można wspomnieć choćby mecz w Dą-
browie Górniczej. Jeśli chodzi o moją rolę, to faktycznie 
doszło do małej zmiany, ale nie mam z tym problemu. Te-
raz po prostu mniej gram na piłce, wszedłem natomiast  
w buty strzelca. 

Zagraliśmy już 10 meczów w lidze, przed nami Polski 
Cukier Start. Zgodzisz się, że stawka jest wyrównana,  
a przez to każdy rywal niebezpieczny?
- Tak, choć jest kilka zespołów, które się wyróżniają, ry-
walizują na wysokim poziomie. Pierwsza część sezonu 
wygląda tak, jak wspomniałeś. W drugiej na pewno uwi-
docznią się różnice. Wtedy dopiero poznamy prawdziwą 
twarz naszych rywali. Zobaczymy. My na pewno zrobimy 
wszystko, by zająć miejsce w ścisłej czołówce! 

6



r
ek

la
m

a



Po
lsk

i C
uk

ier
 St

ar
t L

ub
lin

RYWAL:
Zespół trenera Artura Gronka nie może 
zaliczyć początku sezonu do udanych. 
Lublinianie zajmują miejsce w środku tabeli 
z bilansem trzech wygranych i sześciu 
porażek. Jest to zdecydowanie za mało jak 
na zespół aspirujący do gry w fazie play-
-off. Ostatnie zwycięstwo drużyna odniosła 
ponad miesiąc temu, pokonując BM Stal 
Ostrów Wielkopolski (90:71) na własnym 
parkiecie. Mimo stosunkowo długiej serii 
przegranych przeciwnika, nie możemy dać 
się zaskoczyć. Trener Gronek nieprzypad-
kowo jest asystentem w reprezentacji 
Polski - zespół na pewno będzie świetnie 
przygotowany. Wszystko w rękach i nogach 
koszykarzy. Rottweilery w ostatnich tygo-
dniach są w gazie, ale trzeba zachować 
koncentrację. 

SKŁAD:
Najlepszym strzelcem zespołu (średnio 20,9 
punktu na mecz, najlepszy wynik w lidze) 
jest Sherron Dorsey-Walker. Amerykanin 
trafia na skuteczności 49,2% za dwa oraz 
41,2% za trzy. Zaraz obok niego błyszczy 
duet Dayshon Hassan Smith oraz Klavs 
Cavars, który notuje łącznie 24,2 oczka,  
11,9 zbiórki oraz 5,8 asysty. Anwil i Polski 
Cukier Start są w czołówce, jeśli chodzi 
o oddawane i trafiane rzuty za trzy - mecz 
powinien dostarczyć wielu wrażeń! 

CIEKAWOSTKA: 
Ekipa z Lublina zajmuje drugie miejsce  
w lidze pod względem bloków (4), czwartą 
pozycję pod kątem przechwytów (7,3) oraz 
szóstą, jeśli wziąć pod uwagę zbiórki w 
obronie (blisko 28 na spotkanie). Polski Cu-
kier Start potrafi być agresywny i skuteczny 
- nie można pozwolić, by rywale nakręcili 
się dobrymi zagraniami. Zespół jeszcze nie 
wygrał na wyjeździe. Nikt nie chce, by ten 
stan uległ zmianie! 
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Salon Toyota Włocławek
ul. Okrężna 2G, tel.: 54 411 26 66
www.toyota.wloclawek.pl

Yaris
65 900 zł

R AV4
89 900 zł

WYPRZEDAŻ AUT UŻYWANYCH
ponad 50 pojazdów dostępnych od ręki

Corolla
89 900 zł

sprawdź naszą pełną ofertę

NIE WIESZ CO ZROBIĆ ZE STARYM AUTEM?               ZOSTAW NAM JE W ROZLICZENIU
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Numer	 Imię	i	nazwisko	 Paszport	 Rok	ur.	 Wzrost	 Pozycja	 Pkt.	 Zb.	 As.

1	 Phil	Greene	IV	 USA	 1992	 187	 PG/SG	 12.0	 2.7	 3.0
2	 Lee	Moore		 USA	 1995	 193	 PG/SG	 20.0	 4.0	 7.5
3	 Josh	Bostic	 USA	 1987	 196	 SG/SF	 9.3	 4.1	 2.1
7	 Daniel	Dawdo	 POL	 1999	 197	 SF/PF	 0.5	 0.8	 0.3
8	 Josip	Sobin	 CRO	 1989	 203	 C	 10.6	 5.4	 1.6
9	 Kamil	Łączyński	 POL	 1989	 183	 PG	 6.7	 2.1	 6.0
11	 Bartosz	Łazarski	 POL	 2007	 192	 PG/SG	 0.5	 0	 0
16	 Dawid	Słupiński	 POL	 1992	 206	 PF/C	 4.2	 2.2	 0.4
18	 Luke	Petrasek	 USA	 1995	 206	 PF	 15.4	 5.1	 1.3
21	 Maciej	Bojanowski	 POL	 1996	 200	 SF	 	 	
23	 Janari	Jõesaar		 EST	 1993	 198	 SF	 9.0	 6.3	 2.3
25	 Michał	Nowakowski	 POL	 1988	 202	 PF	 8.4	 4.6	 0.6
33	 Szymon	Szewczyk	 POL	 1982	 209	 C	 1.3	 0.4	 0.6
77	 Marcin	Woroniecki	 POL	 2000	 191	 PG	 2.9	 0.8	 0.4

Trener: Przemysław Frasunkiewicz     |     Asystent: Grzegorz Kożan     |     Asystent: Piotr Blechacz

ZŁOTO (3): 2003,	2018,	2019
SREBRO (8): 1993,	1994,	1999,	2000,	2001,	2005,	2006,	2010

BRĄZ (4): 1995,	2009,	2020,	2022
PUCHAR POLSKI (4): 1995,	1996,	2007,	2020

SUPERPUCHAR POLSKI (3):	2007,	2017,	2019
MISTRZOSTWO ENBL (1): 2022
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Kamil Łączyński

9 Phil Greene IV

1
Josh Bostic

3
Josip Sobin

8
Luke Petrasek

18

prezentacja
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Trener: Artur Gronek  |   Asystent: Michał Sikora  |  Asystent: Jakub Lewandowski
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Numer	 Imię	i	nazwisko	 Paszport	 Rok	ur.	 Wzrost	 Pozycja	 Pkt.	 Zb.	 As.

2	 Cleveland	Melvin	 USA	 1991	 203	 SF/PF	 13.1	 6.00	 2.2
3	 Mateusz	Dziemba	 POL	 1992	 192	 SG/SF	 4.8	 4.70	 2.3
5	 Sherron	Dorsey-Walker	USA	 1993	 195	 PG/SG	 20.9	 3.90	 3.0
7	 Bartłomiej	Pelczar	 POL	 2000	 185	 PG/SG	 4.2	 0.90	 0.8
8	 Michał	Grzesiak	 POL	 2004	 194	 PF	 	 	
11	 Dayshon	Hassan	Smith	USA	 1994	 188	 PG	 12.4	 3.10	 3.9
12	 Sebastian	Walda	 POL	 2000	 196	 SF	 	 	
15	 Klavs	Čavars	 ŁOT	 1996	 208	 C	 11.8	 8.80	 1.9
17	 Wiktor	Kępka	 POL	 2003	 194	 PG/SG	 1.0	 	
19	 Roman	Szymański	 POL	 1991	 209	 C	 3.3	 3.30	 0.4
21	 Michał	Krasuski	 POL	 2000	 198	 SF	 3.4	 1.40	 0.9
32	 Kacper	Młynarski	 POL	 1992	 202	 SF/PF	 4.6	 2.60	 1.3

Dayshon Hassan Smith

11

Cleveland Melvin

2
Klavs Čavars

15

Sherron Dorsey-Walker

5
Mateusz Dziemba

3

11

prezentacja

SREBRO (1): 2020
BRĄZ (3): 1965,	1979,	1980
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„No, chociaż raz się udało kupić porząd-
nego gracza” – usłyszałem ostatnio od 
mojego znajomego, po kolejnym znako-
mitym występie Lee Moore’a w barwach 
Anwilu. „Jak to chociaż raz?” – zapytałem. 
„A bo inni to zawsze kogoś fajnego kupią, 
a my nie potrafimy”. Podjąłem rękawicę, 
postanowiłem powalczyć z tym stereoty-
pem, który co jakiś czas, szczególnie po 
naszych porażkach lub jednorazowych 
super występach poszczególnych gra-
czy innych klubów PLK, można usłyszeć 
lub przeczytać od włocławskich kibiców. 
Zresztą wystarczy cofnąć się dokładnie  
o rok, by zobaczyć, że do Włocławka tra-
fili tacy gracze jak Jonah Mathews, James 
Bell, KD czy Luke Petrasek, który zresztą 
we Włocławku jest do dziś. To Ci zawod-
nicy, przy dużej pomocy reszty zespołu, 
poprowadzili Anwil do medalu mistrzostw 
Polski i zwycięstwa w ENBL. Czy patrząc 
choćby na tych zawodników uprawnione 
jest stwierdzenie „nie potrafimy kupić 
dobrych graczy”? Pytanie rzecz jasna 
retoryczne, ale może warto je zadać, by 
uświadomić niektórym, jak łatwo wyda-
wać osądy nie zagłębiając się w szcze-
góły i nie zgłębiając tematu. 

Pamiętacie Eddy`ego Polanco z Enea 
Abramczyk Astorii? Ileż po naszym prze-
granym meczu w Bydgoszczy, w którym 
wspomniany Eddy rzucił 34 punkty, sły-
szałem głosów „Astoria potrafi wyszukać 
takie perełki”, „Czemu my takich graczy 
nie zatrudniamy?”. Minęło kilka tygodni  
i teraz ja powinienem zapytać tych, któ-
rzy wówczas wydawali takie osądy, gdzie 
jest Polanco i Astoria, a gdzie jesteśmy 
my. Takie przykłady mógłbym tutaj mno-

żyć, nie o to jednak chodzi. Myślę, że warto 
czasem bardziej przychylnie spojrzeć na 
poszczególne ruchy klubu, a ich słuszność, 
bądź nie, oceniać na koniec sezonu, a nie 
przed nim albo w jego trakcie. Pewien je-
stem bowiem, że wszystkie decyzje podej-
mowane przez Zarząd i sztab trenerski są 
za każdym razem bardzo głęboko przemy-
ślane i szeroko dyskutowane.

Wracając do Lee Moore’a - rzeczywiście, 
znakomicie wkomponował się w zespół. 
Jego przyjście w momencie słabszego 
okresu dało drużynie impuls do wyjścia 
z kryzysu. Dziś możemy mówić, że został 
on błyskawicznie zażegnany. Oczywiście, 
wszyscy czekamy na powrót Maćka Boja-
nowskiego, który pozwoliłby nam rozsze-
rzyć polską rotację i zwyżkę formy Josha 
Bostica. Poszczególne elementy układanki 
stopniowo znajdują swoje miejsce i coraz 
sprawniej zaczynają pracować na dobro 
drużyny. Sukces, jak doskonale wiemy, czę-
sto rodzi się w bólach, a radość po jego 
osiągnięciu, szczególnie gdy na początku 
drogi pojawiały się problemy, zawsze do-
daje dodatkowego smaczku w przypad-
ku jego osiągnięcia. Tych problemów od 
początku sezonu w Anwilu nie brakowało. 
Fakt, że zespół przez kontuzje, w pierwszej 
części sezonu pozbawiony był obu graczy 
na pozycji numer 3, a mimo to nie wypadł 
poza czołówkę w Energa Basket Lidze 
i walczył do końca o awans w rozgrywkach 
FIBA Europe Cup, świadczy tylko i wyłącznie 
pozytywnie o decyzjach, jakie przed sezo-
nem i już w jego trakcie zostały podjęte.  
A sytuacja, w której o nowym graczu Anwi-
lu, mam na myśli oczywiście Moore’a, mówi 
się w kontekście jednej z największych 
gwiazd ligi, tylko mnie w tym przeświadcze-
niu utwierdza. 
 

Do	usłyszenia.
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Krzysztof Szaradowski
Komentator  Radia Rottweilery

13

TEAM
 SEZON 2022/2023 N

R 4



znaczenie logo Znak promujący miasto Włocławek nawiązuje do marki kulturowej Włocławka, tj., „włocław-

ków” — włocławskich wyrobów ceramicznych. Wielu osobom włocławski fajans kojarzy się 

przede wszystkim z różą.  W okresie dwudziestolecia międzywojennego kwiat ten zaczął 

dominować, po wojnie natomiast stał się prawie symbolem.* Stąd inspiracją do powstania 

znaku promocyjnego miasta Włocławek była właśnie róża — najbardziej charakterystyczny 

motyw zdobniczy włocławskiego fajansu. Mocna i wyrazista litera „W” to także dwie wieże 

katedry oraz baszty z herbu miasta.  Typografia logotypu — to nowoczesny i elegancki krój 

pisma o artystycznym charakterze.

* na podstawie: Romualda Hankowska,  
„Katalog V biennale fajansu włocławskiego”, 1981 r.
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www.wloclawek.eu
Włocławek jak malowany
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ESENcja Drużyny 30-lecia
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Prawdziwa gratka dla włocławskich kibiców! W ramach akcji „ESENcja Drużyny 30-lecia”
do Włocławka przyleciał Gerrod Henderson, jeden z najlepszych rozgrywających w historii klubu. 

Zapowiadaliśmy, że w związku z projektem „Dru-
żyna 30-lecia” na kibiców czeka wiele atrakcji. 
Dotrzymaliśmy słowa. Pierwsza z nich już dziś  
- w czwartek do Włocławka przyleciał Gerrod Hen-
derson! W głosowaniu na Drużynę 30-lecia, Ame-
rykanin zajął trzecie miejsce w kategorii „guards”, 
czyli „obrońcy”, łącznie gromadząc 820 punktów. 

Henderson z Anwilem wywalczył Superpuchar 
Polski. Występował w zespole w dwóch sezonach 
(2007/2008 i 2008/2009). W pierwszym z nich zdo-
bywał średnio 15,6 punktu, 4,2 zbiórki i 3,1 asysty,  
a w drugim 18,7 oczka, 3,3 zbiórki i 3,6 asysty. Ger-
rod nie ukrywał swojego zadowolenia z przylotu 
do Polski: - Jestem niesamowicie szczęśliwy, że 
mogłem tu wrócić. To wielki zaszczyt i duma, że 
zostałem wybrany do Drużyny 30-lecia obok ta-
kich postaci jak Igor Griszczuk czy Andrzej Pluta. 
Dziękuję wszystkim kibicom! Z wieloma osobami  
z Włocławka przyjaźnię się do dziś. Jesteście wy-
jątkowi. Kocham was! 

Henderson po przylocie do Włocławka nie zamie-
rzał odpoczywać ani chwili! Warto wspomnieć, 
że Amerykanin przeprowadził trening dla dzieci z 
SSK Basket Włocławek, a także… wytatuował na 
ramieniu logo Anwilu! Można się było przekonać, 
iż mimo upływu lat, Gerrod nadal jest tym samym, 
charyzmatycznym mężczyzną, który przed laty 
swoimi występami rozpalał w kibicach wielkie 
emocje! Wachlarz umiejętności Amerykanina był 
niemal nieograniczony.

W trakcie dzisiejszego starcia Henderson zosta-
nie uhonorowany pamiątkową kartą. Zaraz po 
zakończeniu spotkania zapraszamy do Fan Cor-
ner - będziecie mogli kupić kartę, wziąć autograf,  
a przede wszystkim zamienić kilka zdań z człon-
kiem Drużyny 30-lecia.  

W niedzielę Gerrod udzieli klubowej telewizji 
wywiadu - już teraz zapraszamy na nasz kanał 
w serwisie YouTube, gdzie obejrzycie rozmowę 
z Hendersonem, a także kulisy jego przylotu do 
Włocławka. 
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Europejski awans Anwilu! 

Dzięki środowemu zwycięstwu z Egis Kormend, 
Rottweilery awansowały do kolejnej fazy FIBA Eu-
rope Cup!

Tegoroczna przygoda Anwilu Włocławek w euro-
pejskich pucharach trwa dalej. Choć losy awansu 
ważyły się do ostatniej kolejki, włocławianie za-
chowali zimną krew i na wyjeździe ograli Węgrów. 
Rottweilery zrobiły wszystko, by rywale nie dodali 
na swoje konto honorowego zwycięstwa w roz-
grywkach. 

Wygrana nad Egis była czwartą odniesioną przez 
Anwil w FEC - wcześniej Rottweilery pokonały 
zawodników z Kormend w Hali Mistrzów (88:58),  
a na wyjeździe poskromiły portugalski Sporting CP 
(113:89) i fińskie Karhu Basket (93:87). 

Wyjście z grupy oznacza… kolejną fazę grupową. 
Podobnie jak miało to miejsce w pierwszej run-
dzie, dwie najlepsze drużyny awansują do ćwierć-
finału rozgrywek. 

Poprzeczka idzie w górę - każda mecz będzie miał 
niebagatelne znaczenie. Jeszcze wyższy poziom 
oznacza jednak jeszcze więcej emocji - kibice  
w Hali Mistrzów nie będą mogli narzekać! Pierw-
sze starcie już 14 grudnia.  

Poz. Zespół Bilans Punkty

1       Karhu Basket 5:1 11

2       Anwil Włocławek 4:2 10

3       Sporting CP 3:3 9

4       Egis Kormend 0:6 6

TABELA GRUPY C
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